
 
 

KRISTIANSAND JEGER- OG 

FISKERFORENING 

Tilsluttet Norges Jeger- og Fiskerforbund 

 

 

 

Referat styremøte onsdag 23.11.2021, kl 19.00 , møterom Otra, Kjøita 17 

 

Til innkalling: Verv Epost Telefon 

Bjarte Austvik Leder leder.kjff@gmail.com 911 07 472 

Torstein Røysland Nestleder torstein.roysland@ae.no 970 47 266 

Trond Seland  Sekretær trondseland@hotmail.com 907 77 924 

Per Grønberg Styremedlem pgronb@gmail.com 991 22 660 

Kjetil Urdal Styremedlem heikjetil@hotmail.com 482 78 200 

Jon Arild Albrektsen  Styremedlem jon.arild.albrektsen@gmail.com 936 36 444 

Carine Risvand 

Østervold  

Styremedlem carine@brabo.no 

 

915 40 790 

Arve Rosseland  Styremedlem arve.rosseland@icloud.com 480 95 088 

    

Innkalling til sak:    

    

 

   

Kopi: Verv Epost Telefon 

Tor Gjersøe 1 Vara tor.gjersoe@getmail.no 920 25 884 

Jarle Stray 2 Vara jarle_stray@live.no 950 42 084 

Helge Andersen 3 vara laksefiskeren@gmail.com 411 46 415 

Jan Aage Nordlie 4 vara janaagenordlie@gmail.com 908 70 701 

 

Sak  Ansv. 

25/11/21 Referat sist styremøte 03.11.21 gjennomgått 

Carine opplyser at markeringen av 150 års jubileum, som foregikk 

i sentrum, gikk bra. Det var mange folk innom.  

 

Bjarte 

26/11/21 Informasjon fra utvalgene 

• Viltstellsutvalget 

Ikke noe nytt å melde. Jegeren som ble trukket ut til elgjakt på 

Haus, dukket ikke opp. Dette medfører 

komplikasjoner/utfordringer i forhold til jaktlaget og 

kommunen som grunneier. Jegerprøveinstruktørene må 

gjennomføre oppdatering i 2022, dette skal gjøres i januar.  

• Fiskestellsutvalget 

Se under 

• Leirduebanen  

Mye besøk i november, høy omsetning. Leirdueleverandøren 

har lagt ned, er på leiting etter ny leverandør. Dette ordner seg, 

men tar noe tid. Har behov for mer banemannskap, jobber med 

å få inn flere. Møte mandag 13. desember for banemannskapet. 

Kjøper da inn mat og drikke.  

Alle 
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Det har blitt lagt ned mye arbeid på ny bane. Har holdt litt 

igjen på dette arbeidet nå, for å spare banemannskapet.    

• Ungdomsutvalget 

Litt stille i høst. Begynt med rådyrjakt på Flekkerøya nå. Fikk 

ett rådyr i helgen, en ungdom som felte dyret. En vellykket 

jakt. Skal ha med noen av damene ut på neste jakt. Skal ha 

knivkurs til vinteren, dette blir på Kvarstein. Satser også på 

kurs om felle fangst, samt skyte kveld.  

• Kvinnegruppa 

Hatt skyting ca en gang i måneden, er 5-6 deltagere i snitt. Har 

vært en del nye jegere. Har også vært på skytebanen i 

Vennesla. Har hatt kveld med Gla mat, var da 20 stk. Dette var 

i samarbeid med Vennesla.  

Carine tenker det ville vært lurt med et tettere samarbeid med 

de andre foreningene i området. Carina tar kontakt med 

kvinnekonktaktene angående dette.  

 

27/11/21 Landsmøte NJFF 

• Oppsummering og viktigste saker derfra 

• Ny felles vedtektsmal – behov for endringer hos oss 

 

Bjarte 

28/11/21 Møteagenda styret 2022 

• Møtene bli på onsdager, følgende datoer.  

26.01 (skytebanen). Inviterer med valgkomiteen.  

23.02 (forbedre årsmøte) 

30.03 (årsmøte) 

27.04 

25.05 

29.06 

Alle 

29/11/21 Valgkomite 2022 

Invitere valgkomiteen for info og status fra utvalgene til møte 23. 

januar.  

 

30/11/21 Skytebio, sak fra Jon Arild.  

Jon Arild har regnet på budsjett. Det se ut til at det er vanskelig å 

få en balanse i regnskapet. Er en stor innvestering og dyre 

driftskostnader. Jon Arild sjekket ut med skytterlaget for å sjekke 

interessen der. Sannsynligvis skrinlegges prosjektet, i hvert fall 

inntil videre.  

Jon Arild 

 

Møteagenda høst 2021:  
15.12 (Juleavslutning) 
 

RAPPORT FISKESTELLUTVALGET 23.11.2021 

- Arbeid med gruppe «Ingen nye oppdrettsanlegg øst for Lindesnes.» 

- Instruksjon fluekasting/fisking. Hver tirsdag 17.00 til 18.00, Odderøya-hallen. 

Fremdeles godt oppmøte. 
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- Klubbmøter: Hver tirsdag etter instruksjon på Odderøya inviterer vi til møte i kjeller 

Grønberg Sport.  

09. nov: Erlend Alexander H. Borge: Femundsmarka og Kveitefiske fra Seiland. 

16. nov: Per Grønberg: Foredrag «Laksefiskets historie».   

Det er planlagt (program satt) 5 kvelder til før jul. 

- Trening aktive kastere, Torsdag kl 20.00 til 21.00 i Odderøyahallen. 

- Vi fortsetter trening på Fagerholtbanen, mandag kl 20.00 til 21.30.  

- 8 deltakere fra KJFF stilte sist søndag 21.nov på årets første stevne i innendørscupen i 

Sandnes. Stein Grønberg satt ny Norgesrekord i presisjonsøvelsen. KJFF tok de to 

første plassene i presisjon, og 2.dre og 3.dje plass i lengdeøvelsen. I sammenlagt 

presisjon og lengde ble det 1.ste og 2.dre-plass til KJFF. 

  

- KJFF har deltatt i arbeidet med Rotenon-behandling av Gillsvannet. Arbeidet med 

oppsamling av fisk fortsatte tom siste uke. Bjørn Sletjord og Trond Teigen har stått 

for dette arbeidet som har vært krevende. 

Det ble samlet opp mye død fisk. I tillegg til gjedde som var arten man ønsket å 

utrydde ble det samlet opp ørret (få eks), abbor, suter, stingsild, flyndre, ål, karuss og 

gullfisk. Den sistnevnte var ikke registrert som art i dette vannet.  

- Utfisking av overbefolkede vann i Bymarka, Storemyrvann og Bjortjønn, er utført 

også i år. Fisken blir i stadig bedre kondisjon, så arbeidet med dette nytter. Fiskes 

med ruser så stor fisk blir satt tilbake i vannene.  

- KJFF har opprettet kontakt med UIA vedr test av vann hvor det er mistanke om 

fremmede arter. Sist fredag ble det tatt vannprøver av 4 vann i «gamle Kristiansand» 

kommune. Prøvene vil bli analysert og vil vise hvilke arter (fisk) som finnes i vannene.  

Vi har fått rapporter fra fiskere som tyder på at bla gjedde kan være satt ut i et eller 

flere av disse vannene.  

 
KJFF Fiskestellutvalget 

22.11.2021 Per Grønberg 


